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家長教師會「親子酒精墨水畫班」 

親愛的家長們：  

大家好！家長教師會將於 5 月 17日舉辦一場精彩的親子酒精墨水畫班。這是一個難得的機會，讓

家長和同學共同參與一個有趣且富有創意的活動，一起學習藝術技巧，並共同享受成果。 

詳細活動資訊如下：  

日期：5月 17日（星期六）  

時間：上午 10時至 11時   

地點：學校視覺藝術室(G09 室) 

工具及材料費用：$250 

（其中家教會提供$130資助，會在家長出席酒精墨水畫班後退還）  

名額:  15組 (每個家庭為一組，若超過 15組，則以抽籤方式決定) 

 

成功被抽中的家長將會收到專人通知。為確保活動順利進行，請在 4月 21日(星期一) 前回覆此通

告。非常感謝！  

如有任何問題，請隨時與我們聯繫。  

順祝安康！ 

  

 

家長教師會主席         

                                                                                 李麗萍     

 

2025 年 4月 15日  
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15 April 2025  

Parent-Teacher Association Alcohol Ink Painting Class 

 

Dear Parents,  

 

The Parent-Teacher Association is hosting an Alcohol Ink Painting Class on 17 May 2025. This event 

provides an opportunity for both parents and students to engage in a creative activity, acquire artistic 

techniques, and enjoy the results together. 

 

Below are the details of the event:  

Date: 17 May 2025 ( Saturday )  

Time: 10:00 am to 11:00 am  

Location: Visual Arts Room (Room G09)  

Quota: 15 groups  

(Each family is considered as one group.  If there are more than 15 groups, the selection will be  

determined by drawing lots.) 

Equipment and material fee: $250 

(The PTA will provide a subsidy of $130, which will be refunded after  

attending the class.)  

 

Parents who have been successfully selected will receive a dedicated reply. To facilitate the organization of 

the event, please reply to this notice by 21 April 2025. Thank you very much!  

If you have any questions, please feel free to contact us.  

 

 

Best regards,  

 

 

 

Lee Lai Ping 

Parent-Teacher Association of Cognitio College (Kowloon)  
 


